
Joanna Hofman- Kupisz

radna Rady Miasta

Wloclawek

Wlocfawek, 26.O2.2019 r.
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Pan

Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wfocfawek

INTERPEI.ACJA

dotyczqca

w imieniu mieszkaricdw wloclawka, zwracam siq z prosbq o udzielenie informacji

czy istnieje moiliwo$i rozpoczqcia w tym roku prac, kt6rych celem jest utworzenre

cmentarza dla zwierzqt z miejscami poch6wkowymi i ewentualnym kolumbarium.

Jedynym sposobem, prawnie dostgpnym jest utylizacja zwfok zwierzqcia, co dla wielu mieszkaric6w
jest nie do zaakceptowania.
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